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Grundejerforeningen Vilhelmsro                                                                                   Fredensborg den 1/5 2024 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Vilhelmsro. 
 
Til: Steen Hansen #209, # 134, Martin Ishøy #124, Jette Nissen #117, Berit Jensen #221, Eivind 

Lassen #301, Niels Wiinberg #265, Thomas Møller #205 
Afbud: - 
Tidspunkt: Onsdag den 1/5 2024 kl. 19:30 – 21:00 
Sted: Hos Steen  
 
Dagsorden: 
 
Punkt 1.  

• Martin valgt 
 

Punkt 2. Konstituering af bestyrelsen, v. Steen 
På generalforsamlingen den 24/4 blev Steen & Eivind valgt for en 2-årig periode. 
Endvidere blev Niels og Thomas valgt som suppleanter. 
 

• Formand: Steen Hansen valgt 

• Næstformand: Martin Ishøy valgt 

• Kasserer: Jette Nissen valgt 

• Bestyrelsesmedlemmer: Berit Jensen og Eivind Lassen valgt 

• Suppleanter: Niels Wiiberg og Thomas Møller valgt 
 
Punkt 3. Opfølgning på generalforsamlingen 

• Referatet godkendt. Lægges på hjemmesiden og på Facebook 
 

• Møde med Borgmester og Direktøren fra Park & Vej 
 
Følgende skal bl.a. gennemgås: 

o Brosten 
o Brønde ved cykelstier 
o Skilte der er kørt ne 
o Træer herunder ved Humlebækvej 
o Nøddehegnet ved Kirkevangen 
o Revner i asfalten 
o Genopretning efter nedgravning af fiber 
o Parkeringsplads ved ulige 300 vejen 

 

• Er der andre end de 8 kendte parceller der har tinglyst medlemskab? 
Bestyrelsen undersøger konkret sag, som en beboer har bragt frem, og hvor det af 
salgsdokumenterne fremgår, at man er pligtig at være med i grundejerforeningen.  

 
Punkt 4. Nyt fra kasserer, v. Jette. 

• Udsendelse af kontingent 
Opkræves primo juni. Det tjekkes om betalingsfristen passer i forhold de beboere, der betaler med 
faktura, idet et brev ofte er 10 dage undervejs. 
 

Punkt 5. Hjemmeside og Facebook, v. Martin. 
Ikke noget nyt at bemærke. 

 
Punkt 6. Gartner, områdevedligeholdelse, kontakt til skolen, v. Berit. 

• Intet at bemærke 
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Punkt 7. Status på salg, v. Steen. 

• Til salg: #107,# 251 & #410 
 

 
Punkt 8. Modtaget post/aktiviteter siden sidste møde, v Steen. 

• Henvendelse fra Carsten Bo Nielsen, byrådsmedlem (V), medlem af Plan-, Trafik- og Klimaudvalget 
samt Social- og Sundhedsudvalget – Omfartsvejens forlængelse. Bestyrelsen ønsker ikke  

• Deltagelse på møde om Omfartsvejen afholdt den 11/4 

• Efter generalforsamlingen er der modtaget henvendelser om retablering af rabatter udført i april 
2024 

 
 
Punkt 9. Kommende aktiviteter 

• Der blev på generalforsamlingen opfordret til, at 2-4 melder sig frivilligt som arrangører. Ingen 
henvendelser modtaget siden generalforsamlingen. Bestyrelsen lægger et opslag herom på 
Facebook. 

 
Punkt 10. Fastlæggelse af kommende bestyrelsesmøder. 

• Næste møde er den 22. august 2024 
 

Punkt 11. Eventuelt. 
Intet at bemærke 

 
 


